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W Swietle ostatnich tragicznych wydarzei - po2aru w firmie produkujqcej wyroby foliowe pada

wiele pytari od mieszkaric6w, przedsiqbiorc6w i instytucji na temat bezpieczeristwa

przeciwpo2arowego oraz stanu hydrant6w w Gminie Kolbuszowa. Dlatego zwracam siq o udzielenie

odpowiedzi na pytania jakie licznie splywajq do mnie:

1. Czy przez calq dobq w hydrantach przeciwpoiarowych naziemnych utrzymywanie jest ci6nienie

wody pozwalajqce prowadzii akcje ga5niczq ?

2. Czy w przypadku braku ciSnienia w hydrantach przeciwpoiarowych naziemnych Padstwowa Strai

Po2arna mo2e skontaktowai siq z dy2urnym operatorem Zakladu Gospodarki Komunalnej i

Mieszkaniowej celem zwiqkszenia ciSnienia w hydrantach? Czy jest ewentualnie pisemna procedura na

wypadek takich sytuacji

3. Kto jest odpowiedzialny za utrzymanie wlaSciwego stanu technicznego oraz ciSnienia wody w sieci

hydrant6w przeciwpo2arowych naziemnych na terenie Gminy i na podstawie jakich akt6w prawnych

realizuje iq odpowiedzialno$i?

4, Kiedy i kto robil przeglqd hydrant6w na stacji paliw Kropelka i na terenie dawnego POM? Jakie byty

wyniki tego przeglqdu? Czy sq zapisy z tego przeglqdu? Gdzie ijak moina siq z tym zapoznai?

5. Jakie dzialania zamierza podjqi Gmina i Zakladu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej celem

zapewnienia bezpieczeistwa przeciwpo2arowego mieszkaricom i przedsiqbiorstwom na terenie

Gminy w Swietle ostatnich wydarzefi?

*'i'k tq'J+

, t-> er(
/o.- I

r'/Fz"Z

qry
P


